

VICTORIA RECREATION CLUB

(ESTABLISHED 1849) (INCORPORATED 1964)

EMERALD BAY, SAI KUNG – NEW TERRITORIES DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND



## **VRC Newsletter – 2015/07/13**

**Victoria Recreation Club invites you to a Wine Tasting Night.** Deep Water Bay will host the event on Friday, 31st July 2015, under a full moon, and then Emerald Bay will host the event on 7<sup>th</sup> August at \$50 per person. Wine'n'things, established in 1993, is probably the godfather of quality New World Wines in Hong Kong. They remain family owned and managed with their customers in mind. Their service is second to none and they pride themselves on an extensive portfolio, fair pricing and quality of service. They will serve 6 different wines to taste accompanied by canapés provided by the Club. Please book with the staff at the Clubs or contact the Events Manager. Further details will be on display on the Notice Boards soon.

**The Victoria Recreation Club** are organising a Mid-Autumn Festival with a moonlit BBQ, Moon Cakes and Lanterns on Sunday 27<sup>th</sup> September at both Clubs. Full details will follow soon and be on display on the Notice Boards. Please save the date and watch out for the next VRC Newsletter!

**Forgot your towel? No problem, the Victoria Recreation Clubs** now provide towels for hire at \$20 each. Forgotten your sun cream – then this is also available to buy at the Club. We now sell SolRX Waterblock SFP 50 Original and SolRX Waterblock Spray Dry SPF 50. Please ask the staff behind the bar when needed.

Emerald Bay renovation has now been completed. If you haven't been to this Club yet, now is the time to make that visit. It's easy to get to take the MTR to Hang Hau, then the mini bus 101M to Sai Kung Village where you can either catch the No. 94 to Ah Kung Wan 亞公灣, followed by a gentle stroll down a leafy lane to the VRC. Alternately a taxi from Sai Kung town will cost around \$40. Kayaks are available for hire for you to explore Sai Kung water parks.

**Deep Water Bay renovation** is now fully underway, as you may have noticed. Renovations are scheduled to end 17<sup>th</sup> July 2015. Sorry for the inconvenience but we are happy to improve the safety to all the users.

**The next VRC Race Series** will be held on 1<sup>st</sup> August at Deep Water Bay. Mark Pollard will soon send an email with more information. If you would like to be added to his mailing list please contact him at Mark.Pollard@aedas.com or check out the Facebook page: VRC Race Series.

If you would like to be placed on the mailing list or would like further information on the above, please contact Jo Jones at events@victoriarecreationclub.com.hk

## VICTORIA RECREATION CLUB



(ESTABLISHED 1849) (INCORPORATED 1964)

EMERALD BAY, SAI KUNG – NEW TERRITORIES DEEPWATER BAY – HONG KONG ISLAND

## VRC 通訊- 2015/07/13

域多利遊樂會誠邀你出席品酒之夜。活動將在2015年7月31日星期五,在月圓之夜下於深水灣,及在8月7日於翡翠灣舉辦,參加費用為每人50元。於1993年成立的Wine'n'things可謂香港優質新世界葡萄酒之父,保持其家族式經營之餘並用心待客。Wine'n'things具備首屈一指的服務,並以其廣泛的產品組合,公允的價格和優質的服務為榮。Wine'n'things將提供6款不同餐酒,搭配遊樂會提供的特色餐點。請於遊樂會向工作人員報名或與活動經理聯絡。更多詳情將於告示板公佈。

域多利遊樂會於 9 月 27 日星期日,在兩個會址舉辦一個齊備月夜燒烤、月餅和燈籠的中 秋歡慶活動。所有詳情快將公佈並張貼在告示板。請記下此日子並留意下期 VRC 通訊!

**忘記帶毛巾?沒問題,域多利遊樂會**現正提供毛巾租賃服務,費用為每條 20 元。忘記帶防曬?在遊樂會也買得到。我們現正出售 SolRX Waterblock SFP 50 Original 及 SolRX Waterblock Spray Dry SPF 50。有需要時請向櫃台工作人員查詢。

翡翠灣的翻新工程經已完成。假如你仍未到訪過此會舍,現時為最佳時機。前往方法十分簡單,先乘搭港鐵到坑口站,然後轉乘 101M 號小巴到西貢村。在此你可以選乘 94 號到亞公灣,或沿綠色小徑步行至 VRC。另外,從西貢市中心乘搭的士的費用大約為 40 元。你可租用我們的划艇,前往探索西貢水上公園。

深水灣的翻新工程現已全面展開。工程預期將於 2015 年 7 月 17 日結束。如有不便,敬請原諒,但我們樂意為所有用戶提高安全。

下屆 VRC 一系列賽事將於 8 月 1 日在深水灣舉行。Mark Pollard 快將以電郵提供更多詳情。如您想加入他的郵寄名單,請發送電郵至 Mark.Pollard@aedas.com 與其聯繫,或造訪我們的 Facebook 專頁: VRC 系列賽。

如閣下欲加入郵寄名單或想了解更多以上詳情,請發送電郵至 events@victoriarecreationclub.com.hk 與 Jones 聯絡。